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”Vänsterpartiet yrkar att äldrenämnden avslår förvaltningens förslag 

till en gemensam uppdragsbeskrivning för egen regiverksamhet och 

vi anför följande: 

 

I enlighet med Vänsterpartiets reservation i kommunstyrelsen den 

28 november 2012 så avslår Vänsterpartiet dagens ärende. I vår 

reservation framförde vi då att överenskommelser för verksamheter 

i egen regi inte ska tas fram, utan styrning och uppföljning ska 

göras inom ramen för nuvarande system.  

Vi anser inte att uppdragsbeskrivningar för verksamheter i egen regi 

är nödvändiga. Upp-följningen ska vara bra men behöver inte 

byråkratiseras. Varje nämnd tar fram verk-samhetsplaner utifrån 

riktlinjer och budget. Stadens verksamheter ska bedrivas enligt 

nämndens demokratiskt fattade beslut, målen konkretiseras på 

enhetsnivå och resultatet återkopplas till nämnden. Däremot kan 

dialogen mellan verksamheter och nämnd utökas. Att efterlikna 

näringslivet i en demokratiskt styrd verksamhet gör det politiska 

ansvaret diffust. Medborgarna betraktas som kunder, fast välfärden 

inte fungerar som en marknad. Ansvaret för nedskärningar blir inte 

lika tydligt för medborgarna. Den omfattande 

konkurrensutsättningen som har pågått sedan 2007, där staden 

reglerat förhållanden i avtal, har inte gett någon 

kvalitetsförbättring.” 

 

Särskilt uttalande från (S): 

”Vi socialdemokraterna instämmer i det som Kommunstyrelsens 

Pensionärsråd (KPR) anger i sina synpunkter om 

ickevalsalternativet. Det självklara måste vara att kommunen står 

för hemtjänst i de fall den enskilda individen inte väljer själv. Vår 

ingång har varit densamma och det lottningssystemet som finns i 

dag är både dålig och ovärdig.” 

 

§ 11    Utvärdering av försöksverksamhet med           
korttidsvård för svårt sjuka äldre         

Ärende 

Föreligger ärende dnr 330-126/2014 

  

Yrkanden 

Ordföranden Joakim Larsson m.fl. (M) och ledamoten Helen 

Jäderlund Eckardt (FP) med instämmande av vice ordföranden 

Christopher Ödmann m.fl. (MP), ledamoten Gabriel Marawgeh 

m.fl. (S), ledamoten Torun Boucher (V) och ersättaryrkande från 
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Madeleine Sjöhage (C) yrkar bifall till förvaltningens förslag till 

beslut. 

 

Vice ordföranden Christopher Ödmann m.fl. (MP) anmäler eget 

särskilt uttalande. 

 

Ledamoten Gabriel Marawgeh (S) anmäler eget särskilt uttalande. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att samtliga partier ställde sig bakom 

förvaltningens förslag till beslut.  

 

 Äldrenämndens beslut 

Äldrenämnden godkänner förvaltningens förslag att under år 

2014 använda de, i budget, avsatta medlen om 1,0 mnkr för 

fortsatt försöksverksamhet inom Serafens äldreboende. 

 

Särskilt uttalande från (MP): 

”Denna form av korttidsvistelse får inte gå ut över möjligheterna att 

erbjuda korttidsvistelse som avlastning för anhörigvårdare och som 

tillfälligt stöd efter t.ex. sjukhusvistelse.” 

 

Särskilt uttalande från (S): 

”Korttidsboende är en viktig vårdform, dock inte bara för dem som 

är så svårt sjuka att verksamheten egentligen är ett slags 

hospiceverksamhet. Korttidsboenden generellt utgör en viktig länk 

mellan akutsjukvården och stadens äldreomsorg. Men det kan vara 

oerhört svårt att få biståndsbedömning till ett korttidsboende. 

Statistik från akutmottagningarna i länet visar att de som får ligga 

längt på akutmottagningarna är patienter som är över 80 år gamla. 

Det är också den patientgruppen som ofta återkommer till 

akutmottagningarna för återinläggning, detta beror på att man inte 

är tillräckligt kry för att klara sig hemma med hemtjänst. I dessa fall 

kan korttidsboendet vara den viktiga mellanvårdformen som skulle 

kunna hindra att den äldre måste återigen åka till akutmottagningen. 

Sjukhusen har pågående projekt för att från sitt håll arbeta med 

detta. Det behövs dock en motprestation från kommunens sida för 

att förhindra återinläggningar och långa väntetider på 

akutmottagningarna, i de fall har korttidsboenden en viktig roll 

Vi håller med KPR och deras krav att permanenta verksamheten 

och ett sådant korttidsboende inrättas i varje region. 

Korttidsboenden ska vara väl bemannade och de anställda måste ha 

adekvat kompetens.” 
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§ 12    Redovisning av Överenskommelsen mellan         
Stockholms stad och den idéburna sektorn           
för år 2013  

Gemensamt ärende för socialnämnden och äldrenämnden 

 

Ärende 

Föreligger ärende dnr 730-86/2014  

(socialnämndens dnr 2.6.1-86/2014) 

  

Yrkanden 

Ordföranden Joakim Larsson m.fl. (M) med instämmande av övriga 

ledamöter och tjänstgörande ersättare yrkar bifall till förvaltningens 

förslag till beslut. 

 

 Äldrenämndens beslut 

Äldrenämnden godkänner det gemensamma för 

äldreförvaltningens och socialförvaltningens tjänsteutlåtande 

med en redovisning av överenskommelsen mellan 

Stockholms stad och den idéburna sektorn och lägger 

redovisningen till handlingarna.  

 

§ 13    Fördelning av medel i projekt ”Ungdomsbesök på 
vård- och omsorgsboenden för år 2014 

Ärendet 

Föreligger ärende dnr 340-91/2014  

 

Yrkanden 

Ordföranden Joakim Larsson m.fl. (M) och ledamoten Helen 

Jäderlund Eckardt (FP) med instämmande av vice ordföranden 

Christopher Ödmann m.fl. (MP), ledamoten Gabriel Marawgeh 

m.fl. (S), ledamoten Torun Boucher (V) och ersättaryrkande från 

Madeleine Sjöhage (C) yrkar bifall till förvaltningens förslag till 

beslut. 

 

Vice ordföranden Christopher Ödmann m.fl. (MP) anmäler eget 

särskilt uttalande. 

 

Ledamoten Gabriel Marawgeh (S) anmäler eget särskilt uttalande. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att samtliga partier ställde sig bakom 

förvaltningens förslag till beslut.  


